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Portant publication des résultats du test de sélection de MASTER DE RECHERCHE en RELATIONS
INTERNATIONALES Filière : DIVERSITE CULTURELLE, PAIX ET COOPERATION INTERNATIONALE à
la Chaire ICESCO/FUMI pour la diversité culturelle de l'Université de Yaoundé II à l'Institut des Relations
Internationales du Cameroun (IRIC) au titre de l'année académique 2022-2023.

To publish the results of the selection test for admission into the MASTER OF RESEARCH in
INTERNATIONAL RELATIONS, MAJOR IN CULTURAL DIVERSITY, PEACE AND INTERNATIONAL
COOPERATION Option at the ICESCO/FUIW Chairfor the cultural diversity ofthe University of Yaounde II, at the
International Relations Institute ofCameroon (IRIC),for the 2022-2023 academic year.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE: /
THEMINISTER OFSTATE, MINISTER OFHIGHER EDUCATIONANNOUNCES: lJ/

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au
test de sélection du MASTER DE RECHERCHE en RELATIONS INTERNATIONALES Filière : DIVERSITE
CULTURELLE, PAIX ET COOPERATION INTERNATIONALE à la Chaire ICESCO/FUMI pour la diversité culturelle
de l'Université de Yaoundé II à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) au titre de l'année
académique 2022-2023, les candidats dont les noms suivent classés par ordre de mérite. Il s'agit de:

Subject ta the presentation ofthe originals ofthe requireddiplomas thefollowing candidates, rankedper
merit, are declaredadmitted into Master ofResearch in International Relations, Major in CULTURAL DIVERSJTY,
PEACE andINTERNATIONAL COOPERATIONOption at the ICESCOIFUJW Chairfor the cultural diversity ofthe
University ofYaounde JI, at the International Relations lnstitute ofCameroon (IRIC)for the 2022-2023 academic year
. They are:

CANDIDATS REGULIERS/REGULAR CANDIDATES

N" NOMS / FIRST NAME

SIDDIKI ALFAABDEL NASSER

2 NKOMO MOTTO RAISSA

3 OKORI JEAN DANIEL

4 DORKO AMOS BUDI

5 NJI LUCIENNE NGEFOR

6 ASSANKO ISAAC

7 EBANDA BAYEKA CLAUDIA

8 NCHANG BENIS CHE

9 NJIKAM MOUSSA

10 KWEDI NYAME EMMANUEL FRANCIS

11 MBIATCHAM NOUKEU HILLARY RODHAM

12 WANDJI TCHEULEU DOLISANE BREINDA



13 KUH BLESSING FIEMOH

14 FONTCHA TCHOUNDA URIELLE AZARIA

15 TCHONANG NGANSOP LUTRICE AMANDA

16 MVODO LAETITIA

17 MENGUE INGRID GAELLE

18 ABDOUSSALAM ABBO

19 EYENGA OHANDZA JOEL THIERRY

20 ABSANG MIRIAME

21 NDZANA CEDRIC LIONEL

22 DANBE FAIDI ESTHER

23 DAPNET TAKOU JODELE

24 BALGUISSOU

CANDIDATS TRAVAILLEURS/PROFESSIONAL CANDIDATES&
N° NOMS/ FIRST NAME

BANSEKA MEYE BLAISE

2 COMFORT MBONGHE WANJE

3 GUIZANNA AUGUSTIN

4 MANGA MANGA ANDRE PATRICK

5 ELANGA NNANG GEORGE-CYNDY

6 SOUNG MEKE LOUIS DARIUS

7 NGU HYCIENTH GOBNA

8 BEKONO BEKONO BRUNO DESIRE

9 EKOKOLLE MUNGE SYLVIE

10 GUINEL ARISTIDE ABADA EVINA

11 BETONDI EUPHEMIA KAMARA

12 MVOGO ABOA ANDRE RODRIGUE



N

CANDIDATS ETRANGERS/FORE/GNER CANDIDATES

NOMS/ FIRST NAME

TCHAD

RCA

RCA

MBOUT DJOUVINA MERCI

NGOUPANA LAGAMAJO-LIONEL

KOYAGBELE JEAN CLAUDE PRINCE

Les candidats définitivement admis sur la liste principale ont un délai de deux semaines à compter de la
date de signature du présent communiqué pour prendre une inscription. Passé ce délai, les intéressés seront
considérés comme démissionnaires et remplacés par les candidats de la liste d'attente par ordre de mérite.

The successful candidates on the substantive list are requested to register within two weeks from the date of
signature of the present Press Release. After the above deadline, they will be considered as having declined and
will be replaced by candidates on the waiting list by order ofmerit.
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